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P r o t o k ó ł  Nr  XXVI/2017 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  P o c z e s n a 

w dniu  24 kwietnia 2017 roku. 

Podjęto uchwały: 
 

1. Uchwała Nr 217/XXVI/17 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 

2016 rok. 

2. Uchwała Nr 218/XXVI/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2016 rok. 

3. Uchwała Nr 219/XXVI/17 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ośrodków 

Zdrowia w Poczesnej. 

4. Uchwała Nr 220/XXVI/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

5. Uchwała Nr 221/XXVI/17 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poczesna na lata 2017 - 2029. 

6. Uchwała Nr 222/XXVI/17 w sprawie przekazania środków finansowych na 

Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 

7. Uchwała Nr 223/XXVI/17 w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017r. 

8. Uchwała Nr 224/XXVI/17 w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Poczesna. 
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                                  Protokół  Nr XXVI/2017 

z obrad zwyczajnej Sesji Rady Gminy  Poczesna w lokalu 
Urzędu Gminy w Poczesnej w dniu 24 kwietnia 2017 roku 

w godzinach od 1300 do 1410. 

Radnych obecnych w/g listy obecności 15 

Radnych nieobecnych usprawiedliwionych             0  

Radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych      0  

Porządek obrad XXVI Sesji Rady Gminy Poczesna: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy rady w okresie między sesjami. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach między sesjami. 
6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum  Kultury, Informacji i Rekreacji za 

2016 rok oraz informacja o programie działania na 2017 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 2016 rok. 
8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej  

za 2016 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2016 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia  

w Poczesnej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Poczesna na lata 2017 - 2029. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017r. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Poczesna. 
16. Wnioski i zapytania radnych.   
17. Wolne wnioski i informacje.  
18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
19. Zakończenie obrad. 
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Ad.1 

Otwarcia XXVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy, 
Lidia Kaźmierczak. 
Po powitaniu Wójta gminy, Sekretarza gminy, Radnych gminy, Sołtysów, zaproszonych 
gości  i przybyłych mieszkańców gminy stwierdziła, że obecni na sali radni w/g listy 
obecności stanowią quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały Rada Gminy Poczesna. 
 
Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że radni otrzymali projekt porządku obrad 
sesji i zapytała, czy mają uwagi lub chcą zabrać głos. 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 3 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że protokół z XXV Sesji był wyłożony do 
wglądu w biurze Rady Gminy i przesłany drogą elektroniczną zainteresowanym 
Radnym. 

Radni nie zgłosili uwag. 
Protokół z XXV Sesji Rady Gminy został jednogłośnie przez Radę przyjęty.  

Ad. 4 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o pracy Rady w okresie między 
sesjami.  
W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Informacja złożona przez Przewodniczącą Rady - Lidię Kaźmierczak została przyjęta 
przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 5 
Wójt Gminy złożył informację o działaniu w okresie między sesjami.  

W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Informacja została przyjęta przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji za  
2016 rok oraz informację o programie działania na 2017 rok przedstawił Główny 
Księgowy, Marcin Huras. 
Głos zabierali: 

- Iwona Choła poinformowała, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. 
sprawozdanie. 

Podziękowała w imieniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji za dotychczasową 
ponad 9 - letnią współpracę z byłą Panią Dyrektor GCKIiR i życzyła, aby dalsza 
współpraca z nową Panią Dyrektor była równie owocna i dobra, a ta działalność nadal 
służyła wszystkim i była chlubą nie tylko na terenie gminy. 
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- Rafał Dobosz – pyta ile dzieci uczestniczyło w warsztatach we Władysławowie. 

- Marcin Huras -  udzielił odpowiedzi, iż odbyły się dwa wyjazdy na warsztaty, każdy  
z 40 uczestnikami i 4 opiekunami, w sumie 90 osób. Dzieci były z terenu naszej gminy. 

Na tym dyskusję zakończono. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Gminnego  Centrum Kultury, Informacji i Rekreacji w Poczesnej za 2016 rok przedstawił 
Główny Księgowy, Marcin Huras. 

W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr  217/XXVI/17. 
 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za   
2016 rok przedstawiła Główna księgowa - Hanna Muchla. 

Głos zabierali: 

- Ewa Synoradzka poinformowała, że Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. 

 
- Andrzej Cupiał podkreślił, że dba o sprawy Gminy na szczeblu Powiatu co ma 
oddźwięk w osobistych podziękowaniach mieszkańców. 

Na tym dyskusję zakończono. 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy do wiadomości. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego     
Zespołu Ośrodków Zdrowia w Poczesnej za 2016 rok przedstawiła Główna księgowa - 
Hanna Muchla. 

 
Głos zabierali: 

- Grzegorz Sikora poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Na tym dyskusję zakończono. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr  218/XXVI/17. 
 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ośrodków Zdrowia  
w Poczesnej przedstawił Dyrektor GZOZ, Janusz Opara. 
 

W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr  219/XXVI/17. 

 
Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok., przedstawiła Skarbnik 
gminy, Pani Halina Paruzel - Tkacz. 
 
Głos zabierali: 

- Grzegorz Sikora poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Na tym dyskusję zakończono. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 
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Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 220/XXVI/17. 

Ad. 12 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Poczesna na lata 2017 - 2029, przedstawiła Skarbnik gminy, Pani Halina Paruzel 
- Tkacz. 
W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 221/XXVI/17 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 
Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej, przedstawiła Skarbnik gminy, Pani Halina 
Paruzel - Tkacz. 
 
W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 222/XXVI/17 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2017r. przedstawiła Sekretarz gminy, Renata Smędzik. 
W trakcie dyskusji głosu nikt nie zabrał.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 
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Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 223/XXVI/17 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Poczesna, 
przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Elżbieta Różycka. 
 
Głos zabrali: 

- Wójt Gminy - Krzysztof Ujma – poinformował, że w ostatnim czasie poprawiono 
standard życia mieszkańców ul. Leśnej we Wrzosowej, którzy korzystają z pomieszczeń 
socjalnych. Warunki lokalowe po przeprowadzonych pracach remontowo- porządkowych 
znacznie się polepszyły.  

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, Eulalia Błaszak. 

Przystąpiono do głosowania. 
głosowało 15 radnych:                  

                            „za”                           głosowało         15 radnych 

                            „przeciw”                                              0 radnych 

                            „wstrzymało się”                                   0 radny 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli Uchwałę Nr 224/XXVI/17 

Ad. 16 

W tym punkcie głos zabierali: 

Radny Grzegorz Sikora - zwrócił uwagę że przez prowadzone prace związane z budową 
Autostrady A1, która przebiega przez ul. Gajową znacznie zwiększył się ruch. W 
związku z utrudnioną komunikacją w przemieszczaniu się mieszkańców z ul. Gajowej  
w kierunku ul. Targowej i w kierunku Rększowic, prosił o wystosowanie przez gminę 
pisma do Dyrektora ZDW z wnioskiem o wykonaniu pobocza dla ruchu pieszego. 

Ad. 17 

Wójt Gminy na wnioski i zapytania odpowie na piśmie. 
 
Ad. 18  
 

W tym punkcie głos zabierali: 

- Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała o pismach, które wpłynęły do biura 
Rady Gminy.  

Złożyła również podziękowania na ręce Pani Ani Rak za prace społeczne związane  
z porządkowaniem terenu jakie wykonała wraz z innymi Paniami w sołectwie Zawodzie. 

- Wójt Gminy – Krzysztof Ujma – udzielił odpowiedzi Panu Sikorze, iż w sprawie 
organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej w Nieradzie, gdzie trwają roboty budowlane,  
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są prowadzone rozmowy z firmą Strabag i jeżeli będą podjęte konkretne decyzje, na 
pewno zostaną przekazane Radnym i mieszkańcom. 

Ad. 19  

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za udział w posiedzeniu i ogłosiła, że XXVI 
zwyczajną Sesję Rady Gminy Poczesna uważa za zamkniętą. 

 
                                                                                                    Przewodnicząca Rady 

 

                                                                                        mgr inż. Lidia Kaźmierczak 
Protokół sporządziła: 
 

         Joanna Ociepa 


